
Z á p i s n i c a
z OZ, konaného dňa 25. 06. 2012 v Tomášove

Počet prítomných poslancov:  8+1
Gabriel Mózes poslanecký sľub prečítal v bode 2
Prezenčná listina  - v prílohe
Prítomní občania– vid. prezenčná listina v príloheP r o g r a m :                           1.  Otvorenie
                       2.  Sľub poslanca Gabriela Mózesa 3.  Návrh na návrhovú komisiu  4.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   5.  Interpelácia poslancov  6.  Priestor pre občanov  7.  Kontrola plnenia uznesení 8.  Správa z pracovného zasadnutia poslancov OZ                             9.  Záverečný účet obce za rok 2011                          10. Stanovisko kontrolóra k záverečnému účtu obce  za rok 2011                         11.  Funkčné využitie územia –rekultivácia                          12.  Správa o výsledku kontroly činnosti ŠK Tomášov                         13.  Predaj obecných pozemkov                         14.  Správa o výsledku kontroly uznesení OZ za rok 2011                         15.  Návrh činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2012                         16.  Rôzne                                   1/ Progres - ponuka         2/ Návrh na pomenovanie ulice        3/ List BSK        4/ Dobrovoľný HZ        5/ Projekt Program Európa pre občanov 2007-2013        6/ Návrh delegátov do Rady školy ZŠ slovenskej v Tomášove                           17. Diskusia                           18. Návrh na uznesenie a schválenie                           19. Záver
Bod č. 1- Otvorenie

p. Starosta privítal prítomných členov OZ a občanov. Oboznámil prítomných  s programom zasadnutia.Poslanci pozmeňujúci návrh nepodali.p. Starosta dal hlasovať program zasadnutia Hlasovanie:     za: 8         proti:   0       zdržal sa:   0
Starosta konštatoval, že program  bol jednohlasne prijatý.
Bod č. 2 -    Sľub poslanca Gabriela Mózesa  
p. Starosta- oboznámil prítomných, že p.  Gabriel Mózes bude poslancom po poslancovi p. Jozefovi Mikóczi, ktorý sa vzdal poslaneckého mandátu  23. 4. 2012.Požiadal pána Gabriela Mózesa, aby prečítal sľub poslanca.
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Starosta prijal sľub poslanca Gabriela Mózesa.
p. Starosta- oboznámil prítomných , že pán Gabčo Peter sa vzdal funkcie zástupcu starostu, zároveň sa poďakoval pánovi zástupcovi za jeho vykonanú prácu.
p.  Starosta- poveril zástupcu starostu  p. Jozefa Lipku 
Bod č. 3 -  Návrh na návrhovú komisiu
p. Starosta za členov návrhovej komisie navrhol poslancov: Gabčo, Ürge, Vitálosp. Starosta dal hlasovať návrh návrhovej komisie Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh jednohlasne prijalo.
Bod č. 4 -Určenie zapisovateľa a     overovateľov zápisnice   
 p. Starosta  určil - za zapisovateľku E. Domonkos                              - za overovateľov zápisnice  poslancov:  Hučko, Nagy Obecné zastupiteľstvo návrh starostu  zobralo na vedomie. 
Bod č.  5 -Interpelácia poslancov

p. Nagy – prečítal žiadosť adresovanú na starostu a OZ, aby odsúhlasili navýšenie finančných prostriedkov z rozpočtu obce o 5000,00 € na chod futbalového športového klubu v Tomášove.
p. Starosta –  požiadal poslancov, aby pouvažovali o kladné posúdenie žiadosti, nakoľko 
amatérsky futbal už neexistuje,  sudcov treba platiť,  údržba futbalového ihriska je finančne 
náročná, a zatiaľ v našej obci je to jediný športový klub, ktorý zastrešuje športové aktivity 
mladých.
p. Grožajová  - navrhuje žiadosti vyhovieť, nakoľko na začiatku roka nebola im odsúhlasená 
požadovaná finančná čiastka z rozpočtu obce,
p. Hučko – finančná komisia musí prehodnotiť túto žiadosť,  okrem odsúhlasenej dotácie  sú 
hradené náklady na energiu pre futbalové ihrisko, odsúhlasená dotácia  na rok 2012 nie je 
ešte vyčerpaná.
p. Starosta – futbal reprezentuje obec a vychováva mládež, je našim záujmom, aby sme 
zaujali mladých a zorganizovali ich činnosť i s týmto spôsobom
p. Lipka – trénuje dorast 15- 16 ročných chlapcov zadarmo, cestovné neúčtujú, keď sa ide na 
zápas,  cestujú na vlastné náklady. Keď už nebudú takto zanietení ľudia, futbalový šport 
zanikne a potom  ešte viac detí sa bude potulovať na ulici a vyhľadávať zábavu v krčmách.
p. Ürge – má športový klub aj iných sponzorov?
p. Nagy – sponzori sú členovia výboru a tréneri mladých, ktorí bezplatne pracujú vo voľnom 
čase. Finančné sponzorstvo je minimálne.
p.Bernáth -  postup na vyžiadanie financií z rozpočtu obce je vypracovaný vo VZN č. 2 z roku 
2011, v ktorom sú určené právne postupy, ktoré presne treba dodržať, t. j. napísať žiadosť, 
preukázať potrebu, finančná komisia prehodnotí a na základe týchto podkladov OZ odsúhlasí 
respektíve zamietne žiadosť. Po odsúhlasení žiadosti je potrebné uzatvoriť zmluvu na 
poskytnutie dotácie.

p. Starosta – privítal Ing. Štefana Pomichala poslanca BSK a požiadal ho, aby OZ 
a prítomných občanov informoval o výsledkoch zasadnutia zastupiteľstva BSK. 
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p. Ing. Pomichal Štefan informoval prítomných 
- na zasadnutí krajského zastupiteľstva bolo odsúhlasené prinavrátenie majetku (cesty Svätej 
Trojice)   
   obci Tomášov
-  odsúhlasili vybudovanie obchádzky D4 variantu A, 
-  požiadali predĺžiť mestskú hromadnú dopravu MHD až do Tomášova.
- informoval o  finančných dotáciách BSK, ktoré boli poskytnuté obciam Tomášov, Vlky
- plánuje sa kruhový objazd pri obci Nová Dedinka a trase Tomášov, Tureň
- informoval o možnosti podania žiadosti o poskytnutie dotácie z BSK, termín je 30. 6. 2012 
p. Grožajová  - sa informovala, či je možnosť požiadať dotáciu z BSK i na školy v obci
p. Ing. Pomichal Štefan – dotácia sa môže žiadať i na školy podľa VZN BSK č. 8/2005 
a 24/2008, ale BSK dotuje školy v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti.

Bod č.  5   -   Priestor pre občanov  
p.Hajas –  opýtal sa predsedu klubu TJ v Tomášove, či vynaložil dostatok síl na získanie 
sponzorov.
p. Hučková – sa informovala, ako bola riešená čierna skládka pri Malom Dunaji, z ktorej 
dôkazový materiál postúpili na obec
Starosta –  materiál sme zaslali na Okresný úrad životného prostredia v Senci
p.Černáčeková  - informovala sa o ROEP, nakoľko obdržala  list, kde bola informovaná, že s pánom Urminským rozviazali zmluvu. V prípade potreby na koho sa má obrátiť.
p. Starosta –  tiež má informácie o zmenách osôb i na katastri v Senci, ktorí boli poverení 
pracovať v ROEP. Ak budú otázky ohľadne ROEP môžu sa občania obrátiť na starostu obce.
p. Starosta –   vyzval pána Doboša , ktorý je darcom krvi a na návrh Národnej transfúznej 
služby SR bol navrhnutý na udelenie diamantovej  plakety MUDr. J. Janského za 
bezpríspevkové darcovstvo krvi. Pán Doboš bezplatne daroval 100 krát krv. Pri tejto 
príležitosti sa mu starosta poďakoval  v mene všetkých chorých, ktorým pomohol a zaželal 
mu  veľa zdravia.

Bod č.  7 - Kontrola plnenia uznesení
p. Starosta - informoval o plnení všetkých bodov uznesenia č. 2/2012 
Bod č.  8 –  Správa pracovného  zasadnutia OZ
p. Gabčo – prečítal správu pracovného zasadnutia OZ, kde boli prerokované body:- obecný byt na Rastickej ulici- garáž pri zdravotnom stredisku- tábor detí od 1. júla  2012 do 6.  júla  2012- žiadosť Mariána Pitoňaka o rekultiváciu poľnohospodárskej pôdy- prístrešok pre  predajňu Dobré Jablká- správa kontrolóra obce o výsledku kontroly uznesení OZ za rok 2011 a správa       o výsledku kontroly činnosti ŠK Tomášov za roky 2010/2011- list predstaviteľa cirkvi v  obci Tomášov - ponuku prevádzkovateľa káblového systému TV – Progres s.r.o. - rokovanie záujemcov o výstavbu chodníka na Podzáhradnej ulici- názov novootvorenej ulici pri  kaštieli  v Tomášove
Bod č.  9 – Záverečný účet obce za rok 2011
p. Hučko -   prečítal záverečný účet obce za rok 2011Záverečný účet obce je prílohou tejto zápisnice číslo 1
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Bod č.  10– Stanovisko kontrolóra k     záverečnému účtu obce  za rok 2011  
p. Bernáth -  hlavný kontrolór obce predniesol stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2011- odporučil OZ prijať záverečný účet  obce za rok 2011 bez výhradStanovisko je prílohou tejto zápisnice číslo 2

p. Hučko – žiadal vysvetlenie ako vzniklo  zníženie stavu majetku obce Tomášov za rok 2011  o 412 525,-€
p. Pudemrická  ekonómka OCÚ – zníženie sa skladá z obežného a neobežného majetku obce. Presný rozpis bude v prílohe  záverečného účtu
p. Grožajová  -požiadala  o prestávku 
p. Starosta  - po 5 minutovej prestávke dal hasovať OZ záverečný účet obce za rok 2011 s návrhom bez výhradHlasovanie:     za:  7          proti:   1       zdržal sa  1
p. Starosta konštatoval, že OZ záverečný účet obce za rok 2011  prijalo bez výhrad.
Bod č. 11 -     Funkčné využitie územia –rekultivácia   
Starosta  - informoval o liste pána Mariána Pitoňáka o rekultiváciu pozemku  pri ceste do Malinova, jedná sa o p. č.  1375/32.  Žiadatelia majú kladné stanovisko od príslušných organizácií. Poľnohospodárske družstvo má taktiež povolenie rekultivovať, preto starosta navrhuje žiadosti vyhovieť. OZ súhlasí rekultiváciou  
Bod č. 12- Správa o     výsledku kontroly činnosti ŠK Tomášov za roky 2010 a 2011  

p. Bernáth -  hlavný kontrolór obce predniesol Správa o výsledku kontroly činnosti ŠK Tomášov za roky 2010 a 2011Správa je prílohou tejto zápisnice číslo 3
p. Ürge -  s kým je uzatvorená príkazná zmluva, aká je v TJ spotreba plynu a na čo je spotreba pitnej vody?
p. Nagy – príkazná zmluva je uzatvorená s trénerom, spotreba plynu  je v prezliekarňach minimálna a spotreba pitnej vody je na sprchovanie sa hráčov.
p. Hučko  - je potrebné, na základe tejto kontroly finančné dotácie z rozpočtu obce žiadať písomne, a po poskytnutí dotácie uzatvoriť zmluvu  o poskytnutí.
Bod č. 13 - Predaj obecných pozemkov 
p.  Starosta   -  po  vypracovaní  znaleckého  posudku  predkladá  zoznam  kupujúcich s presnými výmerami a presnenými čísla pozemkov (odpredaj pozemku  1 m2 = 21,51 €)

     -  Tibor Kiss a manželka                               parcelné číslo 305/180  vo výmera 50 m2

parcelné číslo  336/2     vo výmere 19  m2 
       -  Ing. arch. Peter Zibrin a manželka             parcelné číslo 305/106  vo výmere 127 m2

     -  Štefan Szimeth a manželka                        parcelné číslo 269/15    vo výmere 62 m2

      - Vincent Lelkes a manželka                        parcelné číslo 269/7      vo výmer 88 m2

      - Martin Skákala a manželka                        parcelné číslo 269/14    vo výmere 107 m2

       - Milan Dej mladší                                       parcelné číslo 269/13    vo výmere 53 m2

         - Milan Dej st. a manželka                            parcelné číslo 269/16    vo výmere 54 m2 

p. Starosta dal hlasovať o odpredaji pozemkov na základe uvedených údajov 
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Hlasovanie:     za:  9          proti:   0       zdržal sa  0
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh jednohlasne prijalo.
Bod č.14 -  Správa o     výsledku kontroly uznesení OZ za rok 2011  

p. Bernáth  - prečítal správu o výsledku kontroly uznesení OZ za rok 2011Správa je v prílohe tejto zápisnice pod číslom 4 

Bod č. 15.  Návrh činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2012

p. Bernáth  - prečítal návrh činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2012Správa je v prílohe tejto zápisnice pod číslom 5 
p. Hučko  - aj tento návrh treba zverejniť na webovej stránke obce Tomášov
Bod č. 16 – Rôzne

p. Starosta - informoval o stave na zbernom dvore, kde bude potrebné plasty na zbernom dvore deliť na spracovateľné a nespracovateľné- bytovka na Školskej ulici je v havarijnom stave, nakoľko uniká voda a byty sú vlhké- jeden byt na Rastickej ulici sa uvoľní, nakoľko zmluva 27. mája 2012 skončila zmluva   s nájomníkom (p. Szabo ), s ktorým zmluvu neobnovíme-  po obhliadke sa zistilo, že  na vybudovanie  chodníka na Podzáhradnej ulici bude treba vypracovať projekt, nakoľko terén je nerovný. Je potrebné pouvažovať i o tom, či nie je potrebné vybudovať najprv kanalizáciu až potom chodník. Je nutné zvolať obyvateľov, ktorých  sa týka výstavby chodníka- je potrebné pomenovať novú ulicu pri kaštieli, návrh po pracovnom rokovaní je „Pri kaštieli“
p. Ürge – navrhuje názov ulice podľa mena posledného majiteľa kaštieľa,  
p. Vitálos – prikláňa k návrhu poslanca Ürgeho  nakoľko považuje to za historické meno
p. Starosta – podľa platných zákonov ulice nemôžeme pomenovať podľa žijúcich občanov- posledný majiteľ nie je potomkom pôvodného majiteľa
p. Gabčo – „Pri kaštieli“ je výstižné meno, historický je kaštieľ a nie majiteľ kaštieľa
p. Starosta dal hlasovať o pomenovaní novej ulice s názvom Pri kaštieli Hlasovanie:     za:  7         proti:   0       zdržal sa  2
p. Starosta konštatoval, že OZ návrh prijalo.
p. Lipka    -prečítal ponuku prevádzkovateľa káblového systému TV – Progres s.r.o.
p. Starosta  - pre nečinnosť dobrovoľného hasičského zboru navrhuje dočasne vyradiť hasičské auto z evidencie, aby sme nemali zbytočné finančné náklady 
p. Starosta  - informoval o projekte Program Európa pre občanov 2007-2013, kde by sa naša obec mohla prihlásiť
p. Starosta  - na žiadosť Rady školy pri ZŠ slovenskej v Tomášove  dal návrh na delegovanie troch zástupcov do Rady školy na nasledujúce štvorročné obdobie:pani  Mgr. Rigová Barbora, pani  Šimonovičová   Zuzana, pani Korpášová Beata,pán JuDr. Hučko Ján 
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- p. Lipka – navrhol pani Šimonovičovú Zuzanu, nakoľko ona je aj v ZRPŠ a je aktívna
Starosta  - dal OZ odsúhlasiť návrh delegátov do Rady školy pri ZŠ slovenskej v Tomášove a štvorročné obdobie a to: p. B. Rigová, p. Z. Šimonovičová, p. J. HučkoHlasovanie:     za:  9          proti:   0      zdržal sa  0
p. Starosta  - konštatoval, že návrh bol jednohlasne  prijatý
p. Starosta  - informoval o výzvu spoločnosti Sloboda zvierat na uzatvorenie zmluvy na odchyt túlavých psov, zároveň vyzval Komisiu životného prostredia, aby sa zaoberali touto témou
Jakóczy – komisia vypracuje VZN, a súčasťou tejto VZN bude riešená i táto problematika
p. Starosta  - informoval, že vyasfaltovanie školského dvora je ukončené- verejná súťaž na  vybudovanie kanalizácie v časti obce Doma je pozastavená  Úradom pre verejné obstarávanie- na Veternej ulici sa  prepadol  povrch vozovky , je potrebné urýchlene vykonať opravu, vzhľadom na nekvalitný povrch cesty je nutné rozhodnúť rozsah opravy- MV SR prijal projekt na vybudovaní kamerového systému v obci, poskytli nám dotáciu vo výške 5 000,-€ čo je iba čiastka z požadovanej sumy. Ostatné financie musí zabezpečiť obec. Bude nainštalovaných 5 kamier a to pri:  Dom smútku, autobusová zastávka, Kultúrny dom a školy- informoval o neplatičoch v bytových domoch,  ide o rodinu Mrázová Sziráki a o rodinu Zacharová
p. Hučko – navrhuje postupovať podľa nájomnej zmluvy a v zmysle zákona
p. Starosta  - informoval o žiadosti rekonštrukčných prác na MŠ- výmena okien , začať treba na poschodí – 8 okien- obnoviť osvetlenie- revitalizácia dvora MŠ- vymaľovať triedy,- vymaľovať kuchyňu- vymeniť dvojdrez v kuchyni
Bod č. 17 – Diskusia

p. Grožajová – vzhľadom na zmenu dopravy pri navrátení pozemku  cesty Svätej Trojice žiada posunúť tabuľu obce, označujúcu hranice obce, až za kríž, teda až za cestu
Starosta – nakoľko doteraz táto ulica je slepá zo strany štátnej  cesty, doteraz to nie je nutné. Priebežne sa bude i táto problematika riešiť.
p. Ürge –sa opýtal, či prevádzkovateľ  Lunaparku  počas obecných hodov  zaplatil poplatok
p. Starosta – áno zaplatil a financie budú poskytnuté na opravu orgánu v kostole.
p. Ürge – kedy?
p. Starosta – ešte tento týždeň
p. Pomichalová  - vyslovila poďakovanie za vyasfaltovanie  školského dvora, ktorý je teraz i estetický i praktický na ďalšie využívanie  
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- informovala o dosiahnutých  výsledkoch hádzanárskeho krúžku, kde v okrese starší žiaci sa umiestnili na 6. mieste a mladší žiaci na 5. mieste.p. Hajas- prečo sa nedodržuje zákon pri podpore športu
p. Starosta – zákon je dodržaný, sú zatiaľ iba formálne chyby ako je uzatvorenie zmluvy, ktorá sa dá napraviťp. Hajas- prečo sa nezverejňujú verejné súťaže
p. Starosta - verejné súťaže sú zverejnené vo Vestníku – podľa zákonap. Hajas - čoho sa týka faktúra o rozšírenie chodníka z roku 2011, ktorá je zverejnená na stránke obce
p. Starosta - rozšírenie chodníka je vyrobené premostenie pre chodník, ktorý bude za mostom smerom do časti obce Doma. Vzhľadom k tomu, že plánujeme i rozšírenie kanalizácie na tej istej strane cesty, premostenie sme nedali namontovať. Je to vyrobené, dodávateľ žiadal  faktúru zaplatiť.  Po vybudovaní  kanalizácie premostenie chodníka bude namontovaná na Seneckej ceste.
p. Peťovský  - manželka staviteľa p. Horvátha bola na OÚ pre podklady na vypracovanie finančnej ponuky na starostom vyhlásené stavebné akcie, podklady však nedostala. Z akého dôvodu?
p. p. Starosta - pani manželka p. Horvátha bola vyžiadať podklady, avšak projektová dokumentácia nie je vypracovaná na akcie:-Prestrešenie  Domu smútku na Osade, - Výmena okien na MŠDodávateľ cenovú ponuku  môže dodať na základe vlastnej  projektovej dokumentácie. Už sme jednu ponuku obdržali na vybudovanie prestrešenia. p. Hučko poslanec obce na základe výzvy starostu zabezpečil  ponuku od spoločnosti Roman Greguš, Dolina 192/9, Brezová pod Bradlom.
p. Hajas - prečo nevie o vybudovanie kamerového systému
Vitálos – projekt na získanie financií na kamerový systém vypracovala spoločnosť, ktorá má s touto činnosťou už skúsenosti. Oni nás vyzvali a informovali o výzve, na základe toho boli i poverení.
p. Peťovský - kedy bude vybudovaný zimný štadión?- kedy bude opravený plot okolo pozemku na vybudovanie zimného štadióna?
p. Starosta - zimný štadión pravdepodobne  v našej obci už nebude stavaný- na opravu plota je majiteľ vyzvaný písomne i ústne.
p. Grožajová – Stavebná komisia sa taktiež zaoberala s touto problematikou a požiadala stavebný úrad, aby na základe nariadenia stavebného úradu vyzval  majiteľa na opravu plota. 
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p. Starosta  - ukončil diskusiu 
Bod č. 18. Návrh na uznesenie a     schválenie  
p. Gabčo  – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ 25.. 06. 2012                         
p. Starosta  - dal hlasovať OZ odsúhlasenie Návrhu na uznesenie pod č. 2/2012 Hlasovanie:     za:  8         proti:   0       zdržal sa  1
p. Starosta  - konštatoval, že návrh   bol  odsúhlasený
Bod č. 19      Záver   Starosta poďakoval prítomným za účasť.

Overovatelia zápisnice
Hučko Ján                  ...............................................Nagy Alexander       .................................................
                                                                                                                Jozef Szalay                                                                                                                starosta obce       
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